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OBČINA AJDOVŠČINA 
       Občinski svet 
 

SKRAJŠANI ZAPISNIK 
 
29. redne seje Občinskega sveta Občine Ajdovščina, ki je bila 27. junija 2013, ob 15.30 uri, v 
sejni sobi občinske uprave, Cesta 5. maja 6/a. 
 
Sejo je vodil MARJAN POLJŠAK, župan Občine Ajdovščina.   
 
PRISOTNI ČLANI SVETA: 
- od 26 članov prisotnih 
             24 članov (2 opravičena) 
 
OSTALI PRISOTNI: 
- Janez FURLAN, občinska uprava 
- Karmen SLOKAR, občinska uprava 
- Zlata ČIBEJ, občinska uprava 
- Katarina AMBROŽIČ, občinska uprava 
- Alenka Č. KOBOL, občinska uprava 
- Irena RASPOR, občinska uprava 
- Sandra HAIN, občinska uprava 
- Alenka TRATNIK, Primorske novice 
- Karim ZORN, Radio Koper 

 
Predsedujoči je ugotovil sklepčnost.  
 
MARJAN POLJŠAK je najprej pozdravil prisotne. 
 
Predsedujoči je vprašal, če je kaka pripomba na zapisnik 28. seje? (Ne.) Ker ni želel nihče 
razpravljati, je predlagal, da glasujejo. 
 
 H glasovanju se je prijavilo 20 svetnikov. ZA je glasovalo  22 svetnikov. 
Predsedujoči je ugotovil, da je zapisnik 28. redne seje sprejet. 
 
Predsedujoči je vprašal je, če je kaka pripomba na poročilo? (Ne.) Predlagal je, da glasujejo o 
poročilu o izvajanju sklepov 28. seje. 
 
 ZA je glasovalo  21 svetnikov. Predsedujoči je ugotovil, da je poročilo o izvajanju 
sklepov 28.  redne seje sprejeto. 
 
Predsedujoči je predlagal zamenjavo vrstnega reda v dnevnem redu (3. točko bi premaknili na 
1. mesto), ker bodo šli poročevalci potem še v Vipavo.  
 
TADEJ BEOČANIN je v imenu svetniških skupin SD, SDS in NSi predlagal dopolnitev 
dnevnega reda z novo 7. točko (lahko jo uvrstijo tudi na kako drugo mesto) in sicer Waldorfski 
vrtec v Ajdovščini. Iniciativa se je že nekaj let pogovarjala z občino o prihodu tega vrtca. Sedaj 
so prišli pogovori tako daleč, da je iniciativa lahko napovedala odprtje vrtca v septembru 2013. 
Žal pa so odločitve nekaj zadnjih tednov spremenile sprejete dogovore med iniciativo in 
občino oz. njenimi predstavniki. Če želijo, da prične iniciativa z vpisom v razvid vrtcev, in s tem 
z odprtjem septembra 2013, morajo danes sprejeti odločitev o oddaji prostorov v Rizzatovi vili 
v najem. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da njegov predlog za dopolnitev zavrača. Za sprejete dogovore 
ne ve nič. Pogovarjali so se res, prejšnji teden so jim dali odgovor. S predlogom za dopolnitev 
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je g. Beočanin prišel k njemu 20. minut pred uradnim začetkom seje. To ni pravi pristop, da bi 
dal njegov predlog na glasovanje. Predlagajo sklep, ki ima tudi materialne posledice. To 
gradivo bi lahko pripravili prejšnji teden, da bi se v občinski upravi pripravili na predlog. Glede 
na poslovnik, točke ni potrebno uvrstiti na dnevni red, če gradivo ni pripravljeno. Sicer pa bi 
zadevo morali obravnavati na odboru. Sedaj predloga ne more niti komentirati, ker se na 
predlog niso pripravili.  
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da so o tematiki člani koalicije bistveno bolj seznanjeni, kot 
predlagatelji, ker so imeli na to temo vrsto pogovorov. Gre za precej preprost sklep in ga bo 
tudi obrazložil pri točki. Predlog vlaga šele sedaj, ker so imeli včeraj koalicijo in so se odločali 
o tem, zato niso hoteli prehitevati. Kar se tiče poslovnika – gradivo mora biti pravočasno 
vloženo, ne navaja pa se, koliko dni prej. Glede na majhen obseg gradiva meni, da je zadeva  
dovolj dobro pripravljena, da jo lahko uvrstijo na dnevni red. 
 
MARJAN POLJŠAK je ponovil, da so iniciativi prejšnji teden dali negativen odgovor in bi 
lahko preko svetnikov vplivali prej. Predloga ne misli uvrstiti na dnevni red. 
 
TADEJ BEOČANIN je pozval župana, da zadevo da na glasovanje. Res je bil sedaj odgovor 
negativen, vendar je g. podžupan dal pozitiven odgovor že toliko prej. Pogovori so tekli dolgo 
časa, sedaj se preprosto mudi. Svetniki lahko sami odločajo, ali se jim zdi gradivo prepozno 
vloženo ali ne. 
 
MARJAN POLJŠAK je rekel, da je prepozno. Odločiti bi se morali prejšnji teden. Gradivo ni 
šlo na odbor, ker so predlog prinesli danes tik pred sejo.  
 
IGOR ČESNIK je rekel, da je g. Beočanin omenil njega. Z njim o tem nista govorila, ampak so 
g. Beočaninu rekli s strani iniciative, kaj naj bi obljubil. On je skupaj z direktorjem OU preveril  
stanje v Rizzatovi vili. Pobudo za ustanovitev vrtca podpira, vendar je treba v ta predlagan 
sklep vnesti tudi številke. Tam ni treba samo prevzeti prostor, urediti je treba gretje, plošče, 
sanitarije, priklop na kanalizacijo… Tako adaptacijo ni možno izvesti v 2 mesecih. Imajo popis 
stroškov za Rizzatovo vilo. Ničesar ni obljubil, ampak jim je pomagal, da so prišli do podatkov 
o vrednosti investicije. Dosedanji najemniki imajo v pogodbah tudi sejno sobo, ki jo bo treba 
nadomestiti. Nekorektno je tudi do iniciative, da sedaj kar sprejmejo nek sklep, ker je tam 
treba vložiti velika sredstva. Sigurno ni obljubil, da bo vrtec v Rizzatovi vili. 
 
TADEJ BEOČANIN je rekel, da ni želel razpravljati že o vsebini. V sklepu jasno piše, da je 
waldorfska šola pripravljena nositi tudi stroške. 
 
MITJA TRIPKOVIĆ je v imenu svetniške skupine SD zahteval 15. minutni odmor, da se bodo 
odločili. Premislek predlaga tudi članom koalicije, ker bo v primeru zavrnitve dnevnega reda 
župan moral razmisliti, kaj je demokratičen postopek. Ali on lahko odloča 20 dni o zadevi, ki je 
občinskega pomena, in se potem izgovarja, da nima časa, ali ne?  
 
ALOJZ KLEMENČIČ je rekel, da bi bil navdušen, če bi povsod upoštevali poslovnik. Župan je 
že večkrat rekel, da je važno srce in da niso važni zakoni, ter uvrščal na dnevni red zadeve, ki 
so jih dobili na mizo in o katerih niso bili seznanjeni. Mimogrede – na tej seji so dobili odlok – 
daljinsko ogrevanje že potem, ko so imele svetniške skupine obravnave druge vrste odloka. 
Predlaga mu, da točko uvrsti. Svetniki se lahko sami odločijo, ali to dajo na dnevni red ali ne, 
brez avtoritativne odločitve župana. 
 
MARJAN POLJŠAK je dejal g. Klemenčiču, da ni navedel konkretnega primera, poleg tega ni 
pošteno, da je prišel predlog 15 minut pred sejo. Če je posledica sklepa vredna od 50 do 
150.000, ga je treba pregledati.  
 
ALOJZ KLEMENIČIČ je rekel, da se je župan skliceval na poslovnik, on je samo povedal, da 
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ga v veliki večini ignorira. Navedel pa je konkreten primer nespoštovanja poslovnika.  
 
TADEJ BEOČANIN je želel opozoriti, da sklep nima negativnih finančnih posledic na 
proračun, ampak pozitivne. Waldorfska šola je pripravljena prevzeti stroške na svoja ramena. 
 
MARJAN POLJŠAK je predlagal, da naredijo 15 minutni odmor. Nadaljujejo 16.10. 
 
Po končanem odmoru.  
 
MITJA TRIPKOVIĆ je rekel, da lahko nadaljujejo s sejo – glasovanje o dnevnem redu. Oni 
bodo proti obstoječemu dnevnemu redu. Če dnevni red ne bo sprejet, se bo tudi koalicija 
primorana posvetovati o uvrstitvi točke. 
 
ANGEL VIDMAR je rekel, da bo njihova svetniška skupina potrdila predlagan dnevni red. 
 
Ker ni želel nihče razpravljati, je predsedujoči predlagal, da glasujejo o predlaganem dnevnem 
redu, s tem da uvrstitev točke RCERO prilagajo poročevalcem. 
 
   ZA je glasovalo  10 ZA, PROTI  10 svetnikov.  Predsedujoči je ugotovil, da dnevni 
red    NI sprejet. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 16.15 uri. 

 
 
     ZAPISNIČARKA:                                                                      PREDSEDUJOČI: 
  Mojca FERJANČIČ, l. r.             Marjan POLJŠAK, l. r. 


